



## Austrian Reining Maturity & NRHA Show 2024

### Austrian Maturity Champion L4 Open: Klaus Lechner & Smokin Pollyanna



Mit einer 148,5 ritt Klaus Lechner die 7-jährige Smokin Pollyanna (Gunnatrashya x Jacs Shining Fancy) für Sabine Koglgruber zum Austrian Maturity Champion Open L4. Zudem ritt Klaus Lechner Walla Gun Girl im Besitz von Karoline Wesely auf Platz 3. Ebenfalls mit einer 146,5 auf Platz 3: NRHA Million Dollar Rider Rudi Kronsteiner auf AC Joe Spooks im Besitz von Armin Stockem.

„Das war der krönende Abschluss des Jahres für diese Stute und mich“, freute sich Klaus Lechner. „Ich habe sie jetzt zwei Jahre. Sie ist eine sehr liebe und enorm talentierte Stute mit mega Stops und Zirkeln. Wir haben heuer zwei Bronze Trophys in Wiener Neustadt zusammen gewonnen und waren Reserve Bronze Trophy Champion in Italien. Unter Ziel



war, dass wir die NRHA LTE \$ 10.000 schaffen, und das ist uns gelungen. Nächstes Jahr wird Smokin Pollyanna gedeckt, und ich bin schon sehr gespannt auf das Fohlen.“

Reserve Champion wurde mit nur einem halben Zähler Abstand Sylvia Rzepka auf Florian Aubrunners Winnie The Boo.



Sylvia Rzepka & Winnie The Boo

Klaus Lechner rode the 7-year-old Smokin Pollyanna (Gunnatrashya x Jacs Shining Fancy) for Sabine Koglgruber to Austrian Maturity Champion Open L4 with a 148.5.

“That was the crowning glory of the year for this mare and me,” said a delighted Klaus Lechner. “I’ve had her for two years now. She is a very sweet and enormously talented mare with mega stops and circles. We won two Bronze Trophies together this year in Wiener Neustadt and were Reserve Bronze Trophy Champions in Italy. Our goal was to make the



NRHA LTE \$ 10,000, and we did it. Smokin Pollyanna will be bred next year and I lokking forward to this foal.”

The Reserve Champion was Sylvia Rzepka on Florian Aubrunner's Winnie The Boo by just half a point.

Klaus Lechner also rode Walla Gun Girl, owned by Karoline Wesely, to 3rd place. Also in 3rd place with a 146.5: NRHA Million Dollar Rider Rudi Kronsteiner on AC Joe Spooks, owned by Armin Stockem.



Klaus Lechner &  
Walla Gun Girl



Rudi  
Kronsteiner &  
AC Joe Spooks

## Austrian Maturity Champion L3 Open: Sylvia Rzepka & Winnie The Boo



Der Austrian Maturity Champion Titel in der L3 Open ging an Sylvia Rzepka auf dem 12-jährigen Winnie The Boo (Spooks Gotta Whiz x Jac Golden Faith) im Besitz von Florian Aubrunner. Der Hengst war bereits 2019 Maturity Champion L3 und Reserve Champion L4 Open.

Reserve Champion L3 wurde Pavel Orel auf Brownlenium im Besitz von Katarína Grossmanová (146 1/2) vor Bruno Granzoto Da Silva und Duninachtinseltown im Besitz von Juergen Niederl (145 1/2).

*The Austrian Maturity Championship L3 Open was claimed by Sylvia Rzepka and the 12-year-old Winnie The Boo (Spooks Gotta Whiz x Jac Golden Faith) owned by Florian Aubrunner. The stallion was already Maturity Champion L3 and Reserve Champion L4 Open in 2019.*

*Reserve Champion L3 was Pavel Orel on Brownlenium owned by Katarína Grossmanová (146 1/2) ahead of Bruno Granzoto Da Silva and Duninachtinseltown owned by Juergen Niederl (145 1/2).*





*Pavel Orel & Brownlenium*



*Bruno Granzoto Da Silva & Duninachictinseltown*





## Austrian Maturity Champion Non Pro L4 und L3: Julia Gaupmann-Lechner & Tinseltownsmokingun



Der großartige Tinseltownsmokingun hat es wieder geschafft! Mit Julia Gaupmann-Lechner im Sattel holte sich der 14-jährige Hengst von Colonels Smokin Gun aus der Miss Tinseltown den Austrian Maturity Champion Titel Non Pro in der L4 und L3. 148,5 vergaben die Richter für einen erstklassigen Durchgang. Damit knackte der Hengst, der u.a. NRHA European Champion 2017, CRI\*\*\* Champion 2017, multiple Futurity Champion und Bronze Trophy Champion sowie Austrian Maturity Champion Open 2017 und Non Pro 2020 und AMERICANA Bronze Trophy Champion war, die \$ 80.000 NRHA LTE Marke. Julia Gaupmann-Lechner freute sich riesig über den neuen Erfolg ihres Pferdes: "Er liebt es einfach auf der Show zu sein und ist immer mit Herzblut dabei - so auch diesmal."

Zweiter wurde mit einer 146 Vladimir Cejka auf Genius Of Panther (ARC Sparkle Magnetic x A Spark Of Genius) vor Jennifer Kronsteiner-Nixdorf auf Just Smokingit (Smoking Whiz x Wimpys Lil Diva), die eine 144½ erzielten.

*The great Tinseltownsmokingun has done it again! With Julia Gaupmann-Lechner in the saddle, the 14-year-old stallion by Colonels Smokin Gun out of Miss Tinseltown claimed the Austrian Maturity Championship Non Pro in L4 and L3. The judges awarded 148.5 for a first-class round. With this, the stallion, who was NRHA European Champion 2017, CRI\*\*\* Champion 2017, multiple Futurity Champion and Bronze Trophy Champion as well as Austrian Maturity Champion Open 2017 and Non Pro 2020 and AMERICANA Bronze Trophy Champion, broke the \$ 80,000 NRHA LTE mark. Julia Gaupmann-Lechner was delighted with her horse's new success: "He just loves being at the show and always puts his heart and soul into it - and this time was no exception."*



Second with a 146 was Vladimir Cejka on Genius Of Panther (ARC Sparkle Magnetic x A Spark Of Genius) ahead of Jennifer Kronsteiner-Nixdorf on Just Smokingit (Smoking Whiz x Wimpys Lil Diva), who scored a 144½.



Vladimir Cejka & Genius Of Panther



Jennifer Kronsteiner-Nixdorf & Just Smokingit



## Austrian Reining Maturity Champion Open L1 und L2: Karoline Kirchl & Golden McMuey



Mit einer 146 sicherte sich Karoline Kirchl mit ihrem Golden McMuey den Austrian Maturity Champion Titel sowohl in der L2 als auch L1.

Reserve Champion in L1 wurde mit einer 143,5 Melanie Romi Otto auf CSG Miss Dior vor Karoline Kirchl und Genuine Red Diamond im Besitz von Michael Stolz (143).

In der L2 kam Gisela Denk mit RQH Justalenasjessie im Besitz von Andrea Peitler auf Platz 2 (145½). Den dritten Platz teilten sich mit einer 144,5 Markus Morawitz auf JP Gettin Ten Sparks im Besitz von Renate Wustinger und Fabi Cestari auf The Special Nite im Besitz von Andreas Hoermanseder.

*Scoring a 146, Karoline Kirchl and her Golden McMuey claimed the Austrian Maturity Champion title both in L2 and L1.*

*Reserve Champion in L1 with a 143.5 was Melanie Romi Otto on CSG Miss Dior ahead of Karoline Kirchl and Genuine Red Diamond owned by Michael Stolz (143).*

*In L2, Gisela Denk came second with RQH Justalenasjessie owned by Andrea Peitler (145½). Third place was shared by Markus Morawitz on JP Gettin Ten Sparks owned by Renate Wustinger and Fabi Cestari on The Special Nite owned by Andreas Hoermanseder with a 144.5.*





Gisela Denk & RQH  
Justalenasjessie

Markus Morawitz & JP Gettin Ten  
Sparks



Fabi Cestari & The Special Nite





Melanie Romi  
Otto & CSG  
Miss Dior

Karoline Kirchl &  
Genuine Red Diamond





**Austrian Reining Maturity Non Pro Co-Champions L1 und L2:  
Ronja Enzenhofer & Chesternic / Jasmin Semmelmeier &  
CB Steppin Whiz**



*Ronja Enzenhofer on Chesternic*

Die Austrian Maturity Non Pro L2 und L1 endete mit einem Tie auf Platz 1 zwischen Ronja Enzenhofer auf Chesternic und Jasmin Semmelmeier auf CB Steppin Whiz, die beide einen Score von 142,5 erzielten. Die beiden wurden Co-Champions in beiden Levels.

*The Austrian Maturity Non Pro L2 and L1 ended with a tie for first place between Ronja Enzenhofer on Chesternic and Jasmin Semmelmeier on CB Steppin Whiz, who both achieved a score of 142.5. The two became co-champions in both levels.*





*Jasmin Semmelmeier & CB Steppin Whiz*

Platz 3 in L2 ging an Barbora Konopaskova auf BC Mobstar und Isaja Stockem auf AC Joe Spooks (beide 142).

In der L1 kamen drei Reiter auf Platz 3 (jeweils 142): Barbora Konopaskova auf BC Mobstar, Isaja Stockem auf AC Joe Spooks und Felix Hartl auf RR Freckles Timi.

*Third place in L2 went to Barbora Konopaskova on BC Mobstar and Isaja Stockem on AC Joe Spooks (both 142).*



*Isaja Stockem & AC Joe Spooks*





*Barbora  
Konopaskova &  
BC Mobstar*

*In L1, three riders came 3rd (142 each): Barbora Konopaskova on BC Mobstar, Isaja Stockem on AC Joe Spooks and Felix Hartl on RR Freckles Timi.*



*Felix Hartl &  
RR Freckles  
Timi*



## Ancillary Shows

### Snaffle Bit / Hackamore (5 & U) Open Champion: Sebastian Eisler & Manngun Classic



Die Snaffle Bit / Hackamore (5 & U) Open eröffnete die \$ 30.000-added Austrian Reining Maturity & NRHA Show 2024 in Wiener Neustadt. Den Sieg in dieser Klasse trug Sebastian Eisler auf Manngun Classic davon - ein vielfach bewährtes Team, das diesmal mit Score 71 überzeugte. Zweiter wurde mit nur einem halben Zähler Abstand NRHA Million Dollar Rider Rudi Kronsteiner auf Arnim Stockems AC Joe Spooks (Lil Joe Cash x RH Vanilla Spooks). Den dritten Platz teilten sich Barbara Bayer auf PP Spat A Crome im Besitz von Gernot Pupacher und Gabriela Wendlinger auf RM Nu Guntastic im Besitz von Alice Isabell Gamauf - beider Score: 70.

*The Snaffle Bit / Hackamore (5 & U) Open was the first class of the \$ 30,000-added Austrian Reining Maturity & NRHA Show 2024 in Wiener Neustadt. The winner was Sebastian Eisler on Manngun Classic - a proven team that impressed this time with a score of 71. Second place went to NRHA Million Dollar Rider Rudi Kronsteiner on Arnim Stockem's AC Joe Spooks (Lil Joe Cash x RH Vanilla Spooks) by just half a point. Two riders tied for third place scoring a 70 each: Barbara Bayer on PP Spat A Crome owned by Gernot Pupacher and Gabriela Wendlinger on RM Nu Guntastic owned by Alice Isabell Gamauf.*



## Snaffle Bit / Hackamore (5 & U) Non Pro Champion: Andreas Lukner & Tarys Blue Devil



Mit einem Score von 70 entschied Andreas Lukner mit Tarys Blue Devil (Tarysmart x Sprat Rattle N Roll) die Snaffle Bit / Hackamore (5 & U) Non Pro für sich. Mit dem von Christine Pausweg gezüchteten 5-jährigen Hengst war Lukner 2023 bereits FEQHA European Champion Junior Ranch Riding und Finalist der Austrian Reining Futurity, der NRHA Breeders Futurity und der NRHA European Futurity sowie Österreichischer Meister Open Ranch Riding, ATQHA Champion SBHM Reining, ATQHA Reserve Champion Amateur Reining, ATQHA Futurity Champion 4 year old Reining & Ranch Riding. In diesem Jahr holten die beiden u.a. Silber in der Reining auf der Bundesländermannschaftsmeisterschaft.

Zweiter wurde Thomas Feichtinger auf Tarys Heartbeatorima (69,5).

*With a score of 70, Andreas Lukner won the Snaffle Bit / Hackamore (5 & U) Non Pro with Tarys Blue Devil (Tarysmart x Sprat Rattle N Roll). With the 5-year-old stallion bred by Christine Pausweg, Lukner was already FEQHA European Champion Junior Ranch Riding and finalist of the Austrian Reining Futurity, the NRHA Breeders Futurity and the NRHA European Futurity as well as Austrian Champion Open Ranch Riding, ATQHA Champion SBHM Reining, ATQHA Reserve Champion Amateur Reining, ATQHA Futurity Champion 4 year old Reining & Ranch Riding in 2023. This year, the pair also took silver in the Reining at the Bundesländermannschaftsmeisterschaft.*

*Thomas Feichtinger came second on Tarys Heartbeatorima (69.5).*



## Novice Horse Open Level 2 Champion Barbara Bayer & Tarys Percy Orima



2023 waren die beiden Austrian Maturity Co-Reserve Champion, und am ersten Tag der Austrian Reining Maturity 2024 gewannen sie mit einer 71,5 die Novice Horse Open Level 2: Barbara Bayer und Tarys Percy Orima (von Jac O Rima) im Besitz von Emanuel Peinhope. Platz 2 ging an Valentina Sagmeister auf Smart Bracky Spark im Besitz von Thomas Schroettenhamer (67), gefolgt von Barbara Hengge auf BB Dancentrashya im Besitz von Ronja Enzenhofer (66,5).

*In 2023, the two were Austrian Maturity Co-Reserve Champions, and on the first day of the Austrian Reining Maturity 2024 they won the Novice Horse Open Level 2 with a 71.5: Barbara Bayer and Tarys Percy Orima (by Jac O Rima) owned by Emanuel Peinhope. Second place went to Valentina Sagmeister on Smart Bracky Spark owned by Thomas Schroettenhamer (67), followed by Barbara Hengge on BB Dancentrashya owned by Ronja Enzenhofer (66.5).*



## ARHA Any Horse Any Rider geht an Rudi Kronsteiner & Voodooostimetoshine



Mit einer 73 gewann NRHA Million Dollar Rider Rudi Kronsteiner auf Voodooostimetoshine (Shiners Voodoo Dr x Smart Topas) im Besitz von Linda Karner die ARHA Any Horse Any Rider und setzte damit den Highscore des ersten Maturity Tages. Rudi hatte Voodooostimetoshine bereits auf der Austrian Futurity 2022 zum Intermediate Open Futurity Co-Champion geritten.

Rudi Kronsteiner ritt zudem Copstar für die Schlager & Nestelberger Partnership auf Platz 2 in dieser Prüfung - der Score: 72½. Auf Platz 3 folgte Philipp Voglbauer mit Gunboombang (Bes. Julia and Philipp Voglbauer), der eine 71 erzielte.

*With a 73, NRHA Million Dollar Rider Rudi Kronsteiner won the ARHA Any Horse Any Rider on Voodooostimetoshine (Shiners Voodoo Dr x Smart Topas) owned by Linda Karner and thus set the high score of the first Maturity day. Rudi had already ridden Voodooostimetoshine to Intermediate Open Futurity Co-Champion at the Austrian Futurity 2022.*

*Rudi Kronsteiner also rode Copstar for the Schlager & Nestelberger Partnership to second place in this class - the score: 72½. Philipp Voglbauer followed in 3rd place with Gunboombang (owned by Julia and Philipp Voglbauer), who scored 71.*





## Limited Non Pro Champion: Franziska Puehringer & Captain Spook



In der Limited Non Pro ging der Sieg an Franziska Puehringer und ihren 8-jährigen Captain Spook (Smart Spook x Mizzen Captain). Mit einer 71½ verwiesen die beiden Gernot Kulmer auf Oh That Gun auf Platz 2 (71) und Karoline Wesely mit Walla Gun Girl auf Platz 3 (71).

Captain Spook war unter Nico Sicuro Austrian Futurity Open Co-Champion 2020 gewesen. Franziska Puehringer war mit diesem Pferd u.a. 2023 Unrestricted Youth Champion auf der Austrian Maturity.

*The Limited Non Pro was claimed by Franziska Puehringer and her 8-year-old Captain Spook (Smart Spook x Mizzen Captain) who scored a 71½. Gernot Kulmer on Oh That Gun placed second (71), Karoline Wesely aboard Walla Gun Girl third (71).*

*Captain Spook had been Austrian Futurity Open Co-Champion 2020 under Nico Sicuro. Franziska Puehringer was Unrestricted Youth Champion at the Austrian Maturity in 2023 with this horse.*



## Limited Open Champion: Bruno Granzoto Da Silva & Duninachictinseltown



Die Limited Open ging an Bruno Granzoto Da Silva auf Duninachictinseltown im Besitz von Juergen Niederl. Die beiden erzielten eine 72½ und verwiesen damit Gisela Denk auf Andrea Peitlers RQH Justalenasjessie auf Platz 2 (72). Dritte wurde Karoline Kirchl auf Golden McMuey (71½).

*The Limited Open was claimed by Bruno Granzoto Da Silva and Duninachictinseltown owned by Juergen Niederl. The pair scored a 72½, relegating Gisela Denk on Andrea Peitler's RQH Justalenasjessie to second place (72). Third place went to Karoline Kirchl on Golden McMuey (71½).*



## Rookie Professional Champion: Karoline Kirchel & Genuine Red Diamond



Rookie Professional Champion wurde Karoline Kirchl auf Genuine Red Diamond im Besitz von Michael Stolz. Die beiden scorten eine 69,5 und verwiesen damit Rudi Kreuter und Genuine N Jack Whiz im Besitz von Franziska Luftensteiner auf Platz 2 (64).

*The Rookie Professional was won by Karoline Kirchl on Genuine Red Diamond owned by Michael Stolz. The pair scored a 69.5, relegating Rudi Kreuter and Genuine N Jack Whiz, owned by Franziska Luftensteiner, to second place (64)*



## Co-Champions in Rookie L2 Michaela Schmoll & Frozen Trashya und Ina Oczko & Spook Like A Spark



Die Rookie L2 endete mit einem Tie auf Platz 1 zwischen Michaela Schmoll auf Frozen Trashya und Nina Oczko auf Spook Like A Spark. Beiden kamen mit einer 71 aus der Arena und teilten sich den Sieg. Dritter wurde Felix Hartl auf RR Freckles Timi, der eine 70 scorete.

*The Rookie L2 ended with a tie for first place between Michaela Schmoll on Frozen Trashya and Nina Oczko on Spook Like A Spark. Both came out of the arena with a 71 and shared the victory. Third place went to Felix Hartl on RR Freckles Timi, who scored a 70.*





## Intermediate Open Champion: Pavel Orel & Let You Love Me



Die Intermediate Open gewann mit einer 73 Pavel Orel auf Let You Love Me (Mercedes Rooster x Pretty Little Steps). Die Stute aus der Zucht und im Besitz von Jana Flokova, war unter Orel Austrian Reining Futurity Limited Open Champion 2022. Zweiter wurde Sebastian Eisler auf Manngun Classic (71) vor Markus Morawitz auf JP Gettin Ten Sparks im Besitz von Renate Wustinger (70½).

*Pavel Orel won the Intermediate Open with a 73 on Let You Love Me (Mercedes Rooster x Pretty Little Steps). The mare, bred and owned by Jana Flokova, was Austrian Reining Futurity Limited Open Champion 2022 under Orel. Second place went to Sebastian Eisler on Manngun Classic (71) ahead of Markus Morawitz on JP Gettin Ten Sparks owned by Renate Wustinger (70½).*

## Intermediate Non Pro Champion: Alexander Nestelberger & Ima Doctress



Die Intermediate Non Pro entschieden Alexander Nestelberger und seine Ima Doctress souverän für sich - der Score: 72. Zweiter wurde mit einer 69 Christian Robausch auf Lil Ruf Aela, gefolgt von Helena Gritzbachova auf SK Great Sayos (68½).

*Alexander Nestelberger and his Ima Doctress won the Intermediate Non Pro scoring a 72. Christian Robausch on Lil Ruf Aela came second with a 69, followed by Helena Gritzbachova on SK Great Sayos (68½).*



## Senior Professional Riders Champion: Klaus Lechner & Highland Gun



Senior Professional Riders Champion wurde Klaus Lechner mit Highland Gun im Besitz von LG Quarter Horses, der eine 74 scorete. Auf Platz 2 folgte mit nur einem halben Zähler Abstand Julia Gaupmann-Lechner auf Tinseltownsmokingun (73½), mit dem sie am Vorabend die Austrian Maturity Non Pro L4 und L3 gewonnen hatte. Dritte wurde Barbara Bayer auf Tarys Percy Orima im Besitz von Emanuel Peinhope (71½).

*The Senior Professional Riders was won by Klaus Lechner aboard Highland Gun, owned by LG Quarter Horses. The two scored a 74. Julia Gaupmann-Lechner followed in second place with a gap of just half a point on Tinseltownsmokingun (73½), with whom she had won the Austrian Maturity Non Pro L4 and L3 the previous evening. Barbara Bayer came third on Tarys Percy Orima owned by Emanuel Peinhope (71½).*

## ARHA Any Horse Any Rider II Champion: Rudy Kronsteiner & Just Smokin It



Nach seinem Erfolg in der ARHA Any Horse Any Rider konnte NRHA Million Dollar Rider Rudi Kronsteiner auch die ARHA Any Horse Any Rider II für sich entscheiden. Auf Just Smokingit im Besitz von Jennifer Kronsteiner-Nixdorf, mit dem er letztes Jahr die Open Bronze Trophy auf der Austrian Futurity gewann, erzielte er eine 71½ und verwies damit Karoliner Kirchl auf My Smart Show im Besitz von Andreas Wolf und Valentina Sagmeister auf Tarysmart im Besitz von Katharina Schweitzer auf Platz 2 (beide mit einer 71) .

*Following his success in the ARHA Any Horse Any Rider, NRHA Million Dollar Rider Rudi Kronsteiner also won the ARHA Any Horse Any Rider II. Riding Just Smokingit owned by Jennifer Kronsteiner-Nixdorf, with whom he won the Open Bronze Trophy at the Austrian Futurity last year, he scored a 71½, beating Karoliner Kirchl on My Smart Show owned by Andreas Wolf and Valentina Sagmeister on Tarysmart owned by Katharina Schweitzer into second place (both with a 71)*



## Novice Horse Non Pro L2 Champion: Nina Oczko & Spook Like A Spark



Mit einer 71,5 sicherten sich Nina Oczko und Spook Like A Spark den Sieg in der Novice Horse Non Pro L2. Den zweiten Platz teilten sich Tanja Foertsch auf RR Majors Walla Whiz und Felix Hartl auf RR Freckles Timi (beide mit einer 70).

*With a 71.5, Nina Oczko and Spook Like A Spark won the Novice Horse Non Pro L2. Second place was shared by Tanja Foertsch on RR Majors Walla Whiz and Felix Hartl on RR Freckles Timi (both with a 70).*

**Rookie L1 Champion:**

**Ronja Enzenhofer & BB Dancentrashya**



Die Rookie L1 ging an Ronja Enzenhofer, die mit BB Dancentrashya eine 70 scorete. Den zweiten Platz teilten sich mit jeweils einer 69 Guenter Schmied auf Major Called Ruf und Katarína Grossmanová auf Playin For Big Guns.

*The Rookie L1 was claimed by Ronja Enzenhofer, who scored a 70 with BB Dancentrashya. Second place was shared by Guenter Schmied on Major Called Ruf and Katarína Grossmanová on Playin For Big Guns with a 69 each.*



**Prime Time Non Professional Riders Champion:  
Günter Schmied & Major Called Ruf**



Prime Time Non Professional Riders ging an Günter Schmied und Major Called Ruf (Score 70)

*Prime Time Non Professional Riders Champion was Günter Schmied aboard Major Called Ruf (Score 70)*

## Unrestricted Youth Co-Champions: Lara Grossmanová & Brownlenium / Ronja Enzenhofer & Chesternic



*Lara Grossmanová & Brownlenium*

In der Unrestricted Youth gab es einen Tie auf Platz 1 zwischen Lara Grossmanová auf Brownlenium und Ronja Enzenhofer auf Chesternic. Beide hatten eine 68,5 erzielt und teilten sich den Sieg. Auch auf dem dritten Platz gab es mit jeweils einer 67 Gleichstand zwischen Theresa Pühringer auf Gunboy und Franziska Puehringer auf Captain Spook.

*In the Unrestricted Youth there was a tie for first place between Lara Grossmanová on Brownlenium and Ronja Enzenhofer on Chesternic. Both had scored a 68.5 and shared the victory. There was also a tie for third place between Theresa Pühringer on Gunboy and Franziska Puehringer on Captain Spook with a 67.*





*Ronja Enzenhofer & Chesternic*

## Bronze Trophy Non Pro Co-Champions: Julia Gaupmann-Lechner & Tinseltownsmokingun und Matthias Stromberger & ARC Topsail Walla



*Julia Gaupmann-Lechner & Tinseltownsmokingun*

Die Non Pro Trophy endete mit einem Tie auf Platz 1 zwischen Julia Gaupmann-Lechner auf Tinseltownsmokingun und Matthias Stromberger auf ARC Topsail Walla. Beide hatten eine 143,5 erzielt und teilten sich den Sieg. Platz 3 ging an Wolfgang Hufnagl und Boom Me Two Times (139).

*The Non Pro Trophy ended with a tie for first place between Julia Gaupmann-Lechner on Tinseltownsmokingun and Matthias Stromberger on ARC Topsail Walla. Both had scored a 143.5 and shared the victory. Third place went to Wolfgang Hufnagl and Boom Me Two Times (139).*





*Matthias Stromberger & ARC Topsail Walla*

## Bronze Trophy Open Champion: Klaus Lechner & Girlslookatthatbody



Mit einer 145,5 wurden Klaus Lechner und Girlslookatthatbody (Shiners Voodoo Dr x Miss Dizzy Whiz) im Besitz von Denise Eichinger NRHA Bronze Trophy Open Champion. Der Hengst aus der Zucht der Schlager Nestelberger Partnership war 2022 Austrian Futurity Champion L1 Open unter Marco Moriello.

Zweiter wurde NRHA Million Dollar Rider Rudi Kronsteiner mit Just Smokingit mit einer 143.

*Klaus Lechner and Girlslookatthatbody (Shiners Voodoo Dr x Miss Dizzy Whiz), owned by Denise Eichinger, became NRHA Bronze Trophy Open Champion with a score of 145.5. The stallion bred by Schlager Nestelberger Partnership was Austrian Futurity Champion L1 Open under Marco Moriello in 2022.*

*Second place went to NRHA Million Dollar Rider Rudi Kronsteiner with Just Smokingit with a 143.*